
Oświadczenie złożone 

przez senatora Jana Marię Jackowskiego 

na 78. posiedzeniu Senatu 

w dniu 9 maja 2019 r. 

Oświadczenie skierowane do ministra środowiska Henryka Kowalczyka 

Szanowny Panie Ministrze! 

W wielu miejscach w kraju opłaty za wywóz śmieci poszły w górę. Mieszkańcy skarżą się na nawet dwu-

krotne podwyżki. Polityka śmieciowa budzi cały czas wiele kontrowersji. Samorządy skarżą się, że przybywa 

im obowiązków w tym zakresie. 

W ostatnim czasie z pomysłem na ustabilizowanie sytuacji śmieciowej wystąpiły spółdzielnie mieszka-

niowe. Związek Rewizyjny Spółdzielni Mieszkaniowych RP prezentuje projekt ustawy wprowadzający „po-

datek śmieciowy”. Projekt zakłada podatek od metra kwadratowego lokalu zamiast dotychczasowej opłaty za 

odpady. 

W związku z tym proszę o informację, czy będą prowadzone prace nad modyfikacją obecnie obowiązują-

cych przepisów dotyczących gospodarki odpadami. 

Jan Maria Jackowski 

 


